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Protokoll Ungdomsrådsmöte onsdag den 21 mars  

kl 17.00-19:00 Kommunhuset-Övergranssalen 
 

Närvarande se bif: deltagarlista Ungdomsrådet 12 stycken 
samt Liselotte Grahn Elgh, Rasmus Kraftelid, Begonia Randhav, Anette Pettersson Faye, 
Elin Larsson, Christin Tedenlind UL 

Dagordning 
1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Anette Pettersson Faye ,vik enhetschef ung & hälsa, 
förening och anläggning. Anette ersätter Oshrit Liebech när hon är hel-
tidssjukskriven. Elin Larsson ungdomsledare på K5 är också stödjare till 
ungdomsrådet. 
 

2. Presentationsrunda och deltagarlista 
Vi gjorde en presentationsrunda. 
 

3. Val av mötesordförande 
Till mötesordförande valdes Lana Boroli. Lana har under mötet Liselotte 
Grahn Elgh som stöd tillsammans med Emma Kraftelid. 
 
 

4. Val av mötessekreterare 
Valdes Anette Pettersson Faye 
 

5. Val av justerare 
Valdes Rasmus Kraftelid 
 

6. Förra mötesprotokollets godkännande 
Förra mötesprotokollet lästes upp av Sandra Goro och godkändes. 
 

7. Vad har hänt sedan vi sågs sist  

Vi gjorde en runda och alla deltagare fick lyfta tankar som hade dykt upp 

efter förra mötet, och de som var nya fick ge sina tankar kring viktiga frå-

gor. Frågorna som var viktiga rör UL. En ny fråga som diskuterades gällde 

hur en får bemöta en elev som är trans, som anställd i skolan.  

 Liselott bjuder Elisabet Forsberg Förvaltningschef Barn till den 23 maj, 

som vi bestämde har tema skola. 

8. Lokaltrafiken på besök 
Kollektivtrafikförvaltningen UL, Christin Tedenlind och Gabriella Canas ar-
betar som trafikplanerare för trafiken i Enköping, Bålsta och Landsbygden 
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i övriga Uppland sedan hösten -17.  

De svarade på frågor från Ungdomsrådet som dels kom in från unga 
direkt till ungdomsrådsrepresentanterna under mötet, men också 
Ungdomsrådets egna frågor. 
Frågor som diskuterades var bl.a. följande: 
-UL informerade att busstrafiken ska vara synkroniserad i första 
hand med tågtrafiken. När tiderna ändrades med kort varsel för 
pendeltågen, hann inte UL justera tiderna och ge information pga 
kort varsel. 
-Bussarna från Skokloster kommer ofta sent så att en missar bus-
sen, vad gör UL åt detta? UL erkände att det var ett dilemma som 
beror på hög trafik som gör att bussarna blir sena.  
-Avgifternas storlek kan inte UL påverka, de bestämmer politiken. 
Bussavgifter bör diskuteras i samråd med kommun och UL. 
Billigare att köpa biljett med app, lite billigare med förskottsbiljett. -
-Om busschauffören godkänt att du har gått in och visat biljett så är 
du godkänd. Likaså om du ej har kunnat köpa biljett och berättat 
detta och busschaufförens godkänner.  
Det finns behov att öka trafiken till bl.a. Skokloster, Krägga mfl 
mindre orter.  
-Krägga Buss 310 går väldigt sällan. Varför? 
Varför går 302 halvtimmestrafik. Varför inte göra en tur med 305 på 
helgerna. Varför det inte görs beror på prioriteringar som UL gör. 
Enköpingsbussarna går som regionbuss, därför går de oftare. 
- Ungdomsrådet beslutade att på nästa möte göra ett brev till UL 

kring de viktiga frågor som behöver besvaras, och genom skri-
velsen synliggöra ännu mer de olika behov som finns gällande 
lokaltrafiken. 

-Busskorten som hen får från skolan är personlig. 
-Viktigt att veta är att det spelar verklig roll och är viktigt att skriva 
klagomål på UL.se eller UL:s fb sida. De sammanställer alla klagomål 
och följer upp dessa. T.ex. om otrevliga chaufförer, otrygghet, bus-
sar som inte kommer i tid. Viktigt att skriva vilken buss det gäller 
och vilken tid det inträffar, så de kan spåra vilka bussar det gäller. 
Ungdomsrådet påtalade problematiken med buss till Uppsala som 
inte är bra. 
 

9. PM om kollektivtrafiken 
Riksdagen har beslutat om avgiftsfri kollektivtrafik för ungdomar i 
vissa län. Uppsala län är ett av dessa län. Målgruppen är de skolung-
domar som respektive vårtermin lämnar antingen årskurserna 6–9 i 
grundskolan eller år 1 och 2 i gymnasieskolan. 
Hur detta praktiskt ska genomföras med information till de ungdo-
mar som berörs är inte klart enligt UL. 
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Anette och Liselott ska följa upp detta internt i kommunen, då detta 
är ny information för dem. 
 

10. Våra möten och praktiska frågor 
FB gruppen och att det är viktigt att alla ska ansluta sig och tacka ja 
till inbjudan på FB. Första mötet tog vi beslut om att vi ska använda 
Fb som vår kommunikationskanal just för att det är svårt att nå alla 

11. Inför Valet 
Ungdomsrådet har inte funderat kring ev. aktiviteter runt valet. LiseLott 
informerade om att hon ska träffa skolledning mfl. Kring diskussioner in-
för ev. arrangemang inför valet för ungdomar i kommunen. Ungdomsrå-
det spånar kring detta på pizzakvällen. 

 
12. Nästa möte 

Ungdomsrådet har 2 möten. Dels den 19 april på K5 kl. 16:30-18 Pizza och 
fördjupningskväll inför mötet den 23 maj. 
23 maj kl. 17:00 på Övergranssalen i Kommunhuset. 
 

13. Övriga frågor  
Nytt reglemente 
En fråga är kvar att diskutera för ungdomsrådet innan nytt förslag till reg-
lemente framtagits.  

 Eftersom ungdomsrådets uppgift är att fastställa nya ledamöter uti-
från de nomineringarna som kommer in behövs det tydliga bedöm-
ningsgrunder som ska gälla i rekryteringsprocessen. Behovet av 
dessa och vilka bedömningsgrunder  som ska gälla diskuteras på 
nästa möte. 

Frågan börjar diskuteras på pizzakvällen 19 april och vidare den 23 maj. 

14. Mötet avslutas 

Mötesordförande tackade för engagemanget och avslutade mötet. 

 

 

 

Sekreterare Anette Pettersson Faye 

 

 

 

Justerare: Rasmus Kraftelid 

 

 
 

 

 


